
Benvolguts diocesans
En el començament de l’any l’Església 

ens demana que preguem per la pau. En 
el missatge que el Papa Francesc ens ha 
dirigit amb aquest motiu es posa de 
manifest la contradicció que suposa 
voler garantir la pau usant el temor i 
l’amenaça (armes nuclears, per exemple). 
La pau només pot provenir de la consci-
ència que tota la humanitat forma una 
sola família, en la qual uns depenem d’uns 
altres i de la qual tots som responsables. 
Per això, en lloc de l’amenaça i la violèn-
cia, el Papa reclama “una ètica global de 
solidaritat i cooperació”.

No és la por allò que garantirà la pau. 
L’amenaça -que alimenta la desconfiança i 
encoratja la violència- no pot mai conduir 
a la pau. Per a aconseguir-la -diu- “hem de 
buscar una veritable fraternitat, que està 
basada sobre el nostre origen comú en 
Déu i exercida en el diàleg i la confiança 
recíproca”.

La pau es mostra així com un camí que 
cal “edificar contínuament” (GS 78), un 
camí que hem de fer junts. Comença en el 
cor de l’home, perquè és allí on es troben 
els sentiments que nodreixen la 
divisió: la intolerància davant 
aquell que és diferent, el desig 
de domini sobre l’altre, l’egois-
me i la supèrbia, que instiguen a 
destruir o a excloure a l’altre. 
La guerra es nodreix de tots 
aquests sentiments, que gene-
ren ambicions, abusos de poder 
i por a l’altre. Però del fons del 
cor humà brolla també la pau, 
quan en ell domina la conscièn-
cia que tots som una família i 
que cadascun ha de contribuir 
responsablement al bé dels 
altres.

El camí de la pau requereix 
també voluntat política, que afa-
voreixi tots els processos que 
reconcilien i uneixen a les 
comunitats. És necessària una 

aposta ferma pel “diàleg convençut d’ho-
mes i dones que busquin la veritat més 
enllà de les ideologies i de les opinions 
diferents”. Es necessita també treballar 
perquè disminueixi la bretxa entre els 
membres de la societat, les desigualtats 
socials, que posen en perill la cerca del bé 
comú. Hem de ser capaços de construir 
un sistema econòmic més just. La pau 
requereix finalment fomentar la capacitat 
d’escoltar i contemplar el món, que Déu 
ens va donar per a convertir-lo en la casa 
comuna.

La pau ha d’edificar-se constantment en 
nosaltres i en les nostres societats, la qual 
cosa requereix un treball constant. Diu el 
Papa que “el treball pacient basat en el 
poder de la paraula i la veritat pot des-
pertar en les persones la capacitat de 
compassió i solidaritat creativa”. Nosaltres 
com a cristians hem de sentir-nos impli-
cats en aquest treball per construir la pau, 
promovent una cultura de la trobada, del 
diàleg i reconciliació. La nostra fe en 
Jesucrist ha de conduir-nos a fomentar la 
fraternitat universal i a pregar intensa-
ment per la pau.
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full La brasileña Mª Eugenia, los amazonenses Ney y 
Andrey, junto con el menorquín Óscar González, 
son los miembros del Equipo Misionero Itinerante, 

que participaron en el Sínodo, celebrado el pasado 
mes de octubre en Roma, para tratar los problemas 
sociales y ambientales de la Amazonia.
¿Cuáles creéis que serán las consecuencias 
y el impacto que tendrá esta Magna 
Asamblea?
Este Sínodo ha ofrecido la oportunidad a los pue-
blos indígenas de explicar su situación, y de que 
sean escuchados sus problemas y reivindicaciones. 
Según Ney, ha propiciado la toma de conciencia de 
la trascendental importancia de preservar la 
Amazonia, un extenso territorio que vive una 
profunda crisis y cuya población ve seriamente 
amenazada su futuro. Por su parte, Mª Eugenia 
afirma, convencida, que el Sínodo también ha ayu-
dado a mostrar que hay otra forma de ser Iglesia: 
la de caminar con los pueblos y expresar nuestra 
solidaridad en defensa de la tierra. El Sínodo, ase-
gura, ha sido un auténtico desafío y esperamos que 
tenga una gran repercusión y contribuya a con-
cienciarnos del grave problema ambiental que 
vivimos y actuemos así en consecuencia para 
intentar frenar esta dinámica tan negativa para el 
planeta y la humanidad entera.
De todo lo que se ha hablado en el Sínodo, 
¿qué destacaríais?
Mª Eugenia afirma la importancia de haber hallado 
una Iglesia renovada que se concreta en cuatro 
conversiones: pastoral, cultural, ecológica y sinodal. 
Hemos recibido el apoyo moral e institucional de 
la Iglesia en la persona del Papa Francisco, que ha 
escuchado con sumo interés nuestras propuestas 
y ha destacado la importancia de llevar a cabo una 
Evangelización que favorezca el diálogo entre las 
diferentes culturas y etnias, en el seno de una 
Iglesia que sea circular y no piramidal.
¿Cuál es la misión de estos grupos de misio-
neros itinerantes?
Conocer la realidad de las distintas comunidades, 
estar cerca de ellas, escuchar sus problemas y sus 
esperanzas. A lo largo de un mes, convivimos con 
sus habitantes y conocemos de primera mano sus 
retos, relacionados con la defensa del territorio o 
con otros problemas que puedan afectar a sus 
derechos fundamentales. En este sentido, nuestro 
trabajo, consiste en actuar como enlaces con 
aquellas instituciones que puedan garantizarles 
una vida digna.
Óscar González, el misionero menorquín 
que ha llevado a cabo su labor misionera a 
lo largo de diecisiete años en Honduras, 
está a punto de iniciar su nueva experiencia.  
¿No es así?
Efectivamente, el próximo mes de enero me 
incorporaré al Equipo Misionero Itinerante en la 
frontera de Perú, Brasil y Bolivia. En principio, mi 
compromiso es para los tres próximos años y 
afronto esta misión como una oportunidad para 
crecer. Estoy convencido que tenemos mucho que 
aprender de la relación de los pueblos amazónicos 
con la naturaleza. Allí, abordaremos los problemas 
sociales existentes como son el tráfico humano o 
el narcotráfico y seguiremos uniéndonos en la 
defensa de la Tierra, conectando la realidad local 
con la global.
Muchas gracias por vuestro testimonio y os 
deseamos un feliz logro en vuestra loable 
misión.

Diego Dubón.

L’ENTREVISTA A...
MISSIONERS ITINERANTS

† Francesc, Bisbe de Menorca

EDIFICAR LA PAU

Foto: Escoltes de Menorca

paraules del bisbe
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Segons la hipòtesi actualment 
més acceptada, el nostre 
Univers va començar amb una 

Gran Explosió (Big Bang). D’açò faria, 
més o manco, uns 14 mil milions 
d’anys. Quan l’evangeli de Joan ens diu 
que “al principi existia la Paraula” no 
ens vol dir ni quan, ni on, ni com va 
començar l’univers sinó per què va 
començar. No és una pregunta cientí-
fica sinó filosòfica i religiosa.

Les preguntes científiques són sobre 
allò que existeix, són objectives. Però 
l’ésser humà es fa també altres pre-
guntes que no són sobre les coses 
sinó sobre el sentit de les coses, el 

sentit de l’univers i el sentit de si 
mateix. 

En l’evangeli d’aquest diumenge del 
temps de Nadal, Joan ens ofereix una 
“resposta”, no científica, amb un llen-
guatge d’una gran bellesa i solemnitat 
a aquestes preguntes que l’esser humà 
es pot plantejar.

 “Al principi” no vol dir al moment del 
Big Bang. No es refereix al temps sinó 
al “perquè del temps”. És com si digu-
és: tot, inclòs el temps, va començar 
perquè hi havia un projecte. Un projec-
te que estava en “Déu”, ja que no hi ha 
projecte sense “algú” que el projecti. 

El projecte de Déu no és la grandio-

sa maquinària de l’Univers sinó la vida. 
I no qualsevol vida, sinó una vida en 
majúscules que va creixent fins a fer-se 
intel•ligent i capaç de descobrir-se a si 
mateixa com aquella que està dintre un 
projecte de Déu.

Jesús és, per als qui tenen ulls per 
veure-hi, l’Home en qui ja podem 
veure, com en un esbós, en què consis-
teix aquest “projecte de Déu”. En Jesús 
hi descobrim com podem arribar a ser 
noltros i també com és l’Autor del 
Projecte. Hi descobrim que “Déu és 
Amor que es vessa”. I d’aquesta pleni-
tud que es vessa, noltros n’anem rebent 
vida i més vida, fins a la VIDA.

Diumenge Segon de Nadal
la paraula
de Déu

Cicle A

Lectura del llibre de Jesús, fill 
de Sira                24, 1-4. 12-16
 La saviesa, s’elogia ella mateixa, es 
gloria enmig del seu poble, parla en 
la reunió del poble de l’Altíssim, es 
gloria davant els seus estols, s’enal-
teix enmig del poble, s’admira d’ella 
mateixa en la reunió santa, fa el seu 
elogi davant la multitud dels elegits 
i entre els beneïts es proclama 
beneïda, dient: “El Senyor de l’uni-
vers em donà una orde, el qui em va 
crear i m’assenyala on plantaré la 
meva tenda em digué: “Acampa 
entre els fills de Jacob, fé d’Israel la 
teva heretat, treu nous rebrots 
entre els meus elegits.” M’ha creat 
abans del temps, des del principi, i 
mai més no deixaré d’existir. Li don 
culte davant ell en el temple sant. 
Així m’he establert a Sion, m’ha fet 
trobar repòs a la ciutat que ell i jo 
estimam, exercesc el meu poder a 
Jerusalem. He tret brotada en un 
poble ple de glòria, en la possessió 
del Senyor, en la seva heretat; estaré 
per sempre en la reunió dels sants.”

Salm responsorial   147
R: El qui és la Paraula es va fer 
home
 
Lectura de la carta de sant 
Pau als cristians d’Efes

1, 3-6. 15-18
 
Lectura de l’evangeli segons 
sant Joan                      1, 1-18
Al principi ja existia el qui és la 
Paraula. La Paraula era amb Déu i 
la Paraula era Déu. Era, doncs, amb 
Déu al principi. Per ell tot ha vingut 

a l’existència, i res del que ha vingut 
a existir no hi ha vingut sense ell. 
Tenia en ell la Vida, i la Vida era la 
Llum dels homes. La Llum resplen-
deix en la fosca, però la fosca no 
l’ha poguda ofegar. Déu envià un 
home que es deia Joan. Era un tes-
timoni; vingué a donar testimoni de 
la Llum, perquè per ell tothom 
arribàs a la fe. Ell mateix no era la 
Llum; venia només a donar-ne tes-
timoni. Existia el qui és la Llum 
vertadera, la que, en venir al món, 
il.lumina tots els homes. Era pre-
sent en el món, en el món que li 
deu l’existència, però el món no 
l’ha reconegut. Ha vingut a ca seva, 
i els seus no l’han acollit. Però a 
tots els qui l’han rebut, als qui cre-
uen en el seu nom, els concedeix 
poder ser fills de Déu. No són 
nascut per descendència de sang, ni 
pel voler d’un pare o pel voler 
humà, sinó de Déu mateix. El qui és 
la Paraula es va fer home i plantà 
entre nosaltres el seu tabernacle, i 
hem contemplat la seva glòria, que 
li pertoca com a Fill únic del Pare, 
ple de gràcia i de veritat. Donant 
testimoni d’ell, Joan cridava: “Es 
aquell de qui jo deia: El qui ve des-
prés de mi m’ha pasast davant, 
perquè, abans que jo, ell ja existia.” 
De l’abundància de la seva plenitud 
tots nosaltres hem rebut gràcia 
sobre gràcia. Perquè la Llei, Déu l’ha 
donada per Moisès, però la gràcia i 
la veritat ens ha vingut per Jesucrist. 
Déu, ningú l’ha vist mai; Déu Fill 
únic, que està en el si del Pare, és 
qui l’ha revelat.

Lectura del libro del 
Eclesiástico             24, 1-2. 8-12

Salmo responsorial   147
R: La Palabra se hizo carne y 
acampó entre nosotros.

Lectura de la carta del após-
tol san Pablo a los Efesios

1, 3-6. 15-18
Bendito sea Dios, Padre de nuestro 
Señor Jesucristo, que nos ha bende-
cido en la persona de Cristo con 
toda clase de bienes espirituales y 
celestiales. Él nos eligió en la perso-
na de Cristo, antes de crear el 
mundo, para que fuésemos santos e 
irreprochables ante él por el amor. 
Él nos ha destinado en la persona 
de Cristo, por pura iniciativa suya, a 
ser sus hijos, para que la gloria de su 
gracia, que tan generosamente nos 
ha concedido en su querido Hijo, 
redunde en alabanza suya. Por eso 
yo, que he oído hablar de vuestra fe 
en el Señor Jesús y de vuestro amor 
a todos los santos, no ceso de dar 
gracias por vosotros, recordándoos 
en mi oración, a fin de que el Dios 
de nuestro Señor Jesucristo, el 
Padre de la gloria, os dé espíritu de 
sabiduría y revelación para cono-
cerlo. Ilumine los ojos de vuestro 
corazón, para que comprendáis cuál 
es la esperanza a la que os llama, 
cuál la riqueza de gloria que da en 
herencia a los santos.

Lectura del santo evangelio 
según san Juan               1, 1-18
En el principio ya existía la Palabra, 

y la Palabra estaba junto a Dios, y la 
Palabra era Dios. La Palabra en el 
principio estaba junto a Dios. Por 
medio de la Palabra se hizo todo, y 
sin ella no se hizo nada de lo que se 
ha hecho. En la Palabra había vida, y 
la vida era la luz de los hombres. La 
luz brilla en la tiniebla, y la tiniebla 
no la recibió. Surgió un hombre 
enviado por Dios, que se llamaba 
Juan: éste venía como testigo, para 
dar testimonio de la luz, para que 
por él todos vinieran a la fe. No era 
él la luz, sino testigo de la luz. La 
Palabra era la luz verdadera, que 
alumbra a todo hombre. Al mundo 
vino, y en el mundo estaba; el 
mundo se hizo por medio de ella, y 
el mundo no la conoció. Vino a su 
casa, y los suyos no la recibieron. 
Pero a cuantos la recibieron, les da 
poder para ser hijos de Dios, si 
creen en su nombre. Éstos no han 
nacido de sangre, ni de amor carnal,
ni de amor humano, sino de Dios. Y 
la Palabra se hizo carne y acampó 
entre nosotros, y hemos contem-
plado su gloria: gloria propia del 
Hijo único del Padre, lleno de gracia 
y de verdad. Juan da testimonio de 
él y grita diciendo: «Este es de quien 
dije: “El que viene detrás de mí pasa 
delante de mí, porque existía antes 
que yo.”» Pues de su plenitud todos 
hemos recibido, gracia tras gracia. 
Porque la ley se dio  por medio de 
Moisés, la gracia y la verdad vinieron 
por medio de Jesucristo. A Dios 
nadie lo ha visto jamás: Dios Hijo 
único, que está en el seno del Padre, 
es quien lo ha dado ha conocer.

Al principi . . .

evangeli i vida

Vicent Llabrés
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LECTURES DE LA 
MISSA DIÀRIA
Salms de la 2a 

Setmana: 
Dg.5,  Segon de Nadal: 
Sir 24, 1-2. 8-12 / Sal 147 / 
Ef 1, 3-6. 15-18 / Jo 1, 1-18.

Dl. 6, Epifania del 
Senyor (S): Is 60 , 1-6 / Sal 
71 / Ef 3, 2-3a. 5-6 / Mt 2, 
1-12.

Dt. 7, Sant Ramon de 
Penyafort, prevere 
(MO): 1Jo 3, 22-4, 6 / Sal 2 
/ Mt 4, 12-17. 23-25.

Dc. 8, Fèria: 1Jo 4, 7-10 / 
Sal 71 / Mc 6, 34-44.

Dj. 9, Fèria: 1Jo 4, 11-18 
/ Sal 71 / Mc 6, 45-52.

Dv.10, Fèria: 1Jo 4, 19-5, 
4 / Sal 71 / Lc 4, 14-22a.

Ds.11, Fèria: 1Jo 5, 5-13 
/ Sal 147 / Lc 5, 12-16.

Dg. 12, Baptisme del 
Senyor (F): Is 42, 1-4. 6-7 
/ Sal 28 / Fets 10, 34-38 / 
Mt 3, 13-17.

El passat 22 de desembre es va 
inaugurar el retrat de fra Àngel 
de Ferreries (1905-1936), beat i 

màrtir de la nostra Església, a la Catedral 
de Menorca. Els actes van començar 
amb una ponència dels frares caputxins 
Eduard Rey i Pere Cardona, sobre la 
vida i mort del beat Àngel, els quals, van 
recollir totes les proves i testimonis per 
a la seva beatificació, que es va dur a 
terme el 21 de novembre de 2015 a la 
Catedral de Barcelona. Els frares van 
recordar la senzillesa i bondat de fra 
Àngel. El fra Pere Cardona va explicar 
que un màrtir “és una persona entre-
gada a Déu, que viu amb la convic-
ció que, en un moment determi-
nat, pot morir”. L’elecció del màrtir és 
donar la seva vida i la seva fer per 

Jesucrist, i és aquest amor a Déu que va 
definir la vida de Josep Martí Coll (fra 
Àngel), el qual, també ha de ser recordat 
pel seu exercici de la caritat heroi-
ca. Tot i l’inici de la persecució religiosa 
el 1936, fra Àngel no va voler abandonar 
el pare Modest de Mieres. Finalment, el 
28 de juliol de 1936, ambdós van ser 
assassinats, per milicians anarquistes, a 
un camp a prop del convent de Sarrià, a 
Barcelona. El nostre Bisbe, Mons.
Francesc, va presidir l’Eucaristia en el 
seu record i, en acabar, el retrat, pintat 
per l’artista Rafael Vidal, es va inaugurar 
a la capella de la Puríssima, on també 
trobem les imatges dels beats Josep Mª 
Castell Camps i Joan Huguet Cardona.

Sonia Febrer Romero 

Inauguració del retrat del Beat Àngel

El passat 1 de gener, es va celebrar la 53a Jornada 
Mundial de la Pau, amb el títol “La pau com a 
camí d’esperança: diàleg, reconciliació i 

conversió ecològica”. El Papa Francesc, en el seu 
missatge per aquesta Jornada, va manifestar la impor-
tància de l’esperança  per a portar la pau al nostre món. 
En un món saquejat per guerres i conflictes que afecten 
directament als més pobres i als més dèbils, va expres-
sar que la pau “s’ha d’edificar contínuament, a partir 
d’un diàleg convençut d’homes i dones que cerquen la 
veritat més enllà de les ideologies i les opinions dife-
rents”. D’altra banda, el Papa també va recordar que la 
Bíblia “crida a les consciències i als pobles a l’aliança de 
Déu amb la humanitat.  Es tracta d’abandonar el desig 
de dominar els altres i aprendre a veure’ns com a per-
sones, com a fills de Déu, com a germans”. Finalment, va 
mostrar la importància de caminar cap a una conversió 
ecològica, per cuidar i respectar els recursos naturals 

de la Terra, la casa comuna que Déu ens va donar. El 
Sínode de l’Amazònia ens va impulsar a cultivar una 
relació pacífica entre les comunitats  i la terra, i entre el 
present i la memòria. Que aquestes paraules del nostre 
Papa ens inspirin a millorar el nostre món, cultivant 
l’amor, el respecte i la tolerància amb els altres.

Sonia Febrer Romero

Jornada Mundial  de la Pau

Gadi Bosch oscGadi Bosch osc

Salm 98 (97)
Llevar barreres

pregar amb els salms

Són conegudes les campanyes que es 
fan o s’han fet per llevar les barreres 
arquitectòniques dels llocs públics 

perquè tothom hi tingui fàcil accés, però 
les barreres més difícils de treure són les 
que portem interiorment: rols assignats, 
estructures estantisses, falses imatges de 
Déu, prejudicis...
Comença amb una invitació a aclamar el 
Senyor pels prodigis que ha fet (la Creació, 
l’Èxode, el retorn de l’exili de Babilònia) i 
per la salvació que ha concedit al seu 
poble. S’apropa un temps nou i el salmista 

convida: 
Canteu al Senyor un càntic nou: 
ha fet obres prodigioses, 
la seva dreta i el seu braç sagrat
han sortit victoriosos (v. 1).

Tot seguit ve una invitació a unir-se al cant 
de lloança i l’alegria de la comunitat que 
s’estén a tota la terra. 

Aclameu el Senyor arreu de la terra, 
esclateu en cants i en crits d’alegria.
Canteu al Senyor les vostres melodies,
canteu-les al so de cítares (v. 4- 5)

Tenint la creació sencera com a música 
de fons en l’abraçada bondadosa del 
Senyor: 

Bramula el mar amb tot el que s’hi mou,
el món i tots els qui l’habiten (v. 7)

Escoltar la Paraula suposa quedar-se al 
descobert davant Déu: sense cuirasses, 
sense barreres, sense caretes que dissi-
mulin les nostres imperfeccions. Suposa 
acceptar el risc del desconegut, de l’ines-
perat, de l’impossible per a nosaltres, els 
humans. 

Foto: Sonia Febrer Romero
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Com cada Nadal, a la Comunitat de 
Sant Miquel de Ciutadella s’ha re-
presentat Els Pastorets. Aquest any, 

amb motiu de la celebració del Centenari 
del Centre han tingut una participació coral 
d’actors de totes les edats, i alguns d’ells 

són actors veterans del Centre.
Anar a veure Els Pastorets és una autèntica 
catequesi per tot el que representa: l’es-
perança dels pastors, els dubtes i temors 
de Josep i Maria, i la lluita entre el bé i el 
mal representada pels àngels i els dimonis. 

Des d’aquí volem agrair la col•laboració 
d’aquells que han participat en el projecte. 
Així mateix, volem donar les gràcies per la 
gran acollida del públic i la paciència i l’es-
forç per anar a recollir les entrades.

Centre Catequístic de Sant Miquel

Els Pastorets

El 13 de desembre, Mn. Teodor Suau, 
degà de la Catedral de Mallorca, va 
impartir una xerrada sobre l’aco-

lliment i l’hospitalitat a la Bíblia, a la sala 
d’actes del Seminari Diocesà, a Ciutadella. 
Mn. Teodor ens va explicar que l’hospitali-
tat és una forma de relació que ocupa un 
lloc molt important en la nostra actualitat, 
i que necessitam recuperar el diàleg com 
una eina per resoldre els problemes. De la 
lectura d’alguns fragments del capítol 3 del 
Llibre del Gènesis, va extreure un missatge 
molt important: ¿Ets tu tendre, amb qui 
toca la teva porta?  
 Es va ressaltar la importància de l’elecció del 
ser, font de la vida, la plenitud i la fraternitat, 
en lloc de l’elecció del tenir que ens porta a 
actituds negatives com la violència, la im-

posició i la confusió. 
Amb el text de Lluc 
descobrim que Déu 
és la tendresa absoluta 
i, amb el de Mateu, la 
importància de la jus-
tícia i la misericòrdia. 
Finalment, Mn. Teodor 
va enumerar els va-
lors fonamentals per a 
construir l’hospitalitat: 
l’acollida, el respecte, 
la llibertat, la preocu-
pació pels altres i el 
diàleg. Déu ens dóna 
una promesa de felici-
tat: si vols ser feliç, fer el bé i cerca la pau. 
En els nostres temps, és més important que 

mai, recuperar l’hospitalitat i la fraternitat 
cristianes. 

 Sonia Febrer Romero

Xerrada de teologia sobre l’hospitalitat cristiana

N o t í c i e s  n o s t r e s

Es tracta d’un manuscrit tradicional 
religiós, de fi nals del segle XVIII i 
de procedència menorquina, que es 

troba a l’Ateneu Barcelonès. El seu autor 
fou el frare franciscà des Migjorn Fran-
cesc Pons Carreras (1768-1855). Aquesta 
peça teatral nadalenca comença amb un 
caire satíric dels pastors, propi de l’estil 

barroc, que durant el desenvolupament 
de l’obra trenca el to sagrat del drama 
nadalenc. Posteriorment, el capellà mao-
nès Roc Coll Orfi la (1841-1917) va fer 
una adaptació d’aquesta obra titulada “Los 
Pastorells”, que des de l’any 1870 encara 
es representa als pobles de Maó, Sant Llu-
ís i Es Castell.

La Comèdia de Los Pastorel ls

 

  Baptisme del Senyor
Diumenge 12 de gener, festa litúrgica a les 
diverses parròquies de Menorca. 

  75è aniversari de la Capella 
Davídica

Amb el lema “La llum i el goig de Nadal”, 
la Capella Davídica oferirà una sèrie de con-
certs, a diferents municipis de l’illa, per cele-
brar el seu 75è aniversari:

- Divendres 10 de gener, a les 20.30 h, a 
l’església de Sant Bartomeu de Ferreries.
-Dissabte 11 de gener, a les 21 h, a l’església 
de Santa Eulàlia d’Alaior.
-Diumenge 12 de gener, a les 19.30 h, a l’es-
glésia de Santa Maria de Maó.

agenda
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